
—§— Dvojna mera. V ljutomerskem 
okraju sklenejo letos šolski pouk 18. avgusta 
in prično š. 1. 1910/11. prvega novembra, torej 
sklenejo štirnajst dni prej, a začno istočasno 
kakor šol. okraji Ptuj, Rogatec in Ormož, ki 
imajo skupno z ljutomerskim in gornje radgon
skim okrajem istega nadzornika Dreflaka. Pri
biti hočemo samo, da je to postopanje krivično 
in to tem bolj, ker je popolnoma neutemeljeno. 

—š— Uradna učiteljska skupščina 
za ormoški okraj se je vršila dne 6. avgusta 
t. 1. pri Vel. Nedelji. Predsednik konference, 
okr. šol. nadzornik g. ravnatelj Ivan Dreflak, 
je v svojih uvodnih vznesenih besedah omenil 

Štajerske vesti. 



SO letnico našega presvetlega cesarja, in se je 
odposlala v^anostna adresa ter zapela cesarska 
pesem ; imenoval je za svojega namestnika Fr. 
Meglo, nadučitelja pri Sv. Lenartu; zapisnikar
jema pa sta bila izvoljena Drag PintariČ, učitelj 
pri Sv. Miklavžu in Julijaua Valentinčič, uči
teljica na Humu. 

V svojem poročilu je g. nadzornik naglašal 
samodelavnost iu samostojnost v vseh pred
metih ; omenil je, da so se na tem polju dosegli 
v ormoškem okraju že lepi uspehi in želi tako 
krepko naprej. Današnja šola mora postati šola
delavnica, za kar je šolski vrt velevažno sred
stvo. G. nadzornik je žel za svoje izvrstno 
poročilo in za svoja jasno nam podana navodila 
burno odobravanje. 

O referatu »času primerna revizija ljudsko
šolskih učnih načrtov s posebnim ozirom na 
jezikovni, računski in prirodoznanski pouk" je 
poročal glavni referent Anton Kosi, nadučitelj 
v Središči, ki je svojo nalogo v kratki in 
jedrnati obliki na podlagi obširno in vestno 
izdelanih referatov izvrstno rešil, ter so bile 
vse od njega predlagane teze enoglasno sprejete. 
O vprašanju »Kako se naj šol. mladina vzgaja 
k točnemu izpolnjevanju dolžnosti" je referirala 
Marija Velnar, učiteljica pri Sv. Bolfenku, ki 
j e svojo nalogo prav dobro izvedla. Vprašanje, 
»Kako je navajati otroke k samodelavnosti in 
samostojnosti v računanju", je razpravljal Jak. 
Preindl, učitelj pri Veliki Nedelji v J 9. tezah, 
v katerih se je zrcalila globoko premišljena in 
proučena snov. — Anton Kosi je nadalje po
ročal o zvezkih za rabo na naših šolah; o 
šolskih vrtih je podal obširno poročilo Ivan 
Zoluir, nadučitelj pri Vel. Nedelji, o stanju 
okrajne učiteljske knjižnice je poročal Adolf 
Rosina, učitelj na ormoški okoliški šoli, v 
Turmliczovi nemški vadnici, ki se je za po
izkušnjo v tekočem šol. letu uvedla na središki 
šestrazrednici, pa Ivan Najžar, učitelj v 
Središči. 

Predlog stalnega konferenčnega odbora 
o rabi slovenskega poslovnega jezika pri urad
nih konferencah je bil enoglasno sprejet. — 
Ko se je predsednikov namestnik g. nadzor
niku zahvalil za podane migljaje in navodila 
ter za imenitno in taktuo vodstvo zborovanja, 
in je nadučitelj Jožef Rajšp iz Ormoža izrekel 
v imenu vsega učiteljstva ormoškega g. nad
zorniku popolno zaupanje, ter ga prosil še 
nadaljnje naklonjenosti, je bila 5 ur trajajoča, 
v najlepšem soglasju se vršeča konferenca z 
burnim aplavzom končana. 

—š— Na daljši dopust je šel dež. 
šol. nadzornik Peter Končnik. 

—š— Umrl je na Dobrni poleg Celja 
nadučitelj V o g 1 a r. Pogreb se je vršil dne 
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